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Z A P I S N IK 

 

14. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 27. rujna 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko 

Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran 

Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Marko Tomoković, Tihomir Tomić, Miroslav Šmit, 

Igor Uranjek i Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Jozo Piškorjanac  i Ljiljana Šimić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Vesna Vujaklija, predstavnica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Dalibor Košutić, ravnatelj OŠ Matije Petra 

Katančića Valpovo, Damir Jakopiček, ravnatelj OŠ Ladimirevci, Svjetlana Kalpić, 

ravnateljica Srednje škole Valpovo, Dragica Sopek, stručni referent za urbanističke poslove i 

zaštitu okoliša, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, Marinko Tomaz, predstavnik 

tvrtke Candor d.o.o. Valpovo, Eduard Lacković, voditelj Centra za kulturu, Milutin Narančić, 

Antun Katalenić, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, 

Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 15 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Usvajanje zapisnika 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

 



-  2  - 

 

   3. Informacija o radu škola u šk. god. 2017./2018. OŠ „Matije Petra Katančića“,  

       OŠ Ladimirevci i Srednje škole Valpovo, te o upisu učenika u šk. god 2018./2019.  

       godinu. 

   4. Izvješće o provedenim mjerama protupožarne zaštite u sezoni žetve 2018. godine. 

   5. Informacija o funkcioniranju sustava održavanja i naplate parkiranja u 2017.  

       godini. 

   6. Izvješće o održanoj smotri kulturno-amaterskog stvaralaštva „Ljeto valpovačko  

       2018. godine“. 

   7. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o izborima za članove 

       vijeća mjesnih odbora na području Grada Valpova. 

   8. Prijedlog Javnog poziva za predlaganje kandidata za izbor članova i zamjenika  

       članova Savjeta mladih Grada Valpova. 

   9. Prijedlozi: 

a) Odluke o uključenju Grada Valpova u Program izgradnje stanova po Programu   

    društveno poticane stanogradnje - POS, 

b) Odluke o uvjetima, mjerilima i postupku za određivanje reda prvenstva za  

    kupnju stanova po Programu društveno poticane stanogradnje na području 

    Grada Valpova. 

10. Prijedlozi: 

a) Programa potpora u poljoprivredi na području Grada Valpova za razdoblje  

    od 2018.-2020 godine, 

b) Odluke o potporama u poljoprivredi na području Grada Valpova za razdoblje 

     od 2018.-2020. godine. 

11. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja poslovno- 

      stambene zone u ulici Josipa Jurja Strossmayera u Valpovu. 

 12. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 13. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

13. sjednice jednoglasno usvojen (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Dubravko Kučinac 

- prije nego što postavim dva pitanja imam iznijeti jednu primjedbu, želim napomenuti to, da 

sam ja kao vijećnik najveće stranke koja sudjeluje u radu ovog Gradskog vijeća  postavio 

vijećničko pitanje prije 5-6 mjeseci otprilike, da li su sredstva za program Zaželi koja su 

dobivena u danom trenutku potrošena prije nego što je program otpočeo, ne u cijelosti, 

ogroman jedan iznos, i pitao sam da li su nenamjenski negdje raspodijeljena, pa poslije 

vraćena u tu stavku. Danas sam tek dobio odgovor i to u 3 rečenice koji uopće ne 

zadovoljava, nije odgovor koji sam ja očekivao. Mislim, bez obzira na politiku, na 

svakodnevicu, da ovakav izraz nepoštovanja Gradske uprave, gradonačelnika, zamjenika 

prema ljudima koji participiraju ovom Gradskom vijeću nismo zaslužili, jer su i nas isto 

građani, sugrađani izabrali kao i vas gradonačelniče, to poštujemo, stvarno vas molim da 

ubuduće dobijemo odgovore na vrijeme, jer ovo stvarno nema smisla, ako će većina u ovom 

Gradskom vijeću služiti samo za to da diže ruke za rebalanse proračuna, proračune, i ako ne  
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digne, onda ispada da nismo za projekt, dižemo ruke, za suradnju smo i sve. Moje prvo 

pitanje koje postavljam već treći puta za ovom govornicom je, da li program Fasep kasni?, na 

prošloj sjednici Gradskog vijeća, gradonačelnik je izričito rekao da program Fasep ne kasni, 

da sve ide svojim tijekom što nije bilo baš ono što je rekao gospodin iz Dvorca, koji je rekao 

da program malo kasni. Prošlo je već dva mjeseca, mi osim toga da smo izgubili direktoricu 

koliko je meni poznato nismo napravili ni jedan korak naprijed, više puta sam za ovom 

govornicom nudio pomoć, suradnju i molio nadležne da se tome posvete ozbiljnije, imao sam 

osjećaj da je to shvaćeno neozbiljno, u zadnje vrijeme po svim informacijama kako medijskim 

tako i onim drugim program je u velikom kašnjenju, i bojim se i smatram, da javnost ima 

pravo znati da treći put postavljam ovo pitanje i to ne u zadnjih mjesec dana, nego u godinu 

dana, da su nadležni mogli reagirati. Gradonačelniče, ukoliko nemate kapaciteta vi u 

Gradskoj upravi ili u komunalnom poduzeću, ponovo apeliram i molim, dići ćemo ruku za sve 

što treba, ako treba dodatna zapošljavanja ljudi, jer to je preozbiljan projekt da na njemu 

radi 1 ili 2 djelatnika, kasnimo sa natječajima, kasnimo sa nabavama, kasnimo sa svim, 

prema tome postavljam pitanje ponovo da li program Fasep , realizacija toga kasni? Drugo 

pitanje, vidjeli smo jučer u medijima da Gradu Valpovu prijeti imamo tu naslovnicu „Valpovo 

čeka kazna do 2 miliona kuna“, možda je nekom smješno jer neće iz svog džepa morati izvadit 

2 mil. kn, ali meni nije smješno, jer ovdje je navedeno, da je bio ovdje financijski nadzor – 

Ministarstvo financija, na čega je gradonačelnik ponovo rekao, javnost će biti upoznata kada 

dobijemo neko rješenje ili nešto, i o tome se priča, ako se sjećamo, mi ovdje postavljamo 

pitanje o tim nepravilnostima pa skoro godinu dana, i svaki put je odgovor isti, da će javnost  

biti upoznata kad dođe vrijeme. Ovdje je gradonačelnik u intervju rekao, da to nije ništa 

neuobičajeno, da je to redovan financijski nadzor, ja ovim putem govorim da to nije redovan 

nadzor, da redovan nadzor ne ide po prijavi, ovaj nadzor je bio po prijavi vaše bivše 

djelatnice, znači ne može biti uobičajeni redovan nadzor, nego izvanredan, na kojem je 

utvrđeno niz nepravilnosti, prema tome, molio bi da mi se očitujete ako možete o tome, ako ne 

možete, onda ćemo čekat opet neko rješenje? 

 

Marko Tomoković 

- imam dva pitanja, prvo je za gradonačelnika i tajnika Grada, kada ćete u Proračun vratiti 

novac za koji je Proračunski nadzor utvrdio da je nezakonito stečen, zakon jasno nalaže da se 

sredstva koja su nezakonito stečena moraju vratiti u proračun. Proračunskim nadzorom 

utvrđene su brojne nepravilnosti za koje ste odgovorni najvećim djelom vi gradonačelniče, a 

onda i tajnik Barišić, te da postoje elementi za počinjenje više kaznenih dijela. Proračunskim 

nadzorom utvrđeno je da nalozi za put u Bruxelles nisu bili evidentirani u blagajničkom 

izvješću za 2017. godinu i u Glavnoj blagajni, što znači da nisu ispisani uopće u 2017. godini, 

već su ispisani u veljači 2018. godine ti putni nalozi što je kazneno djelo čl. 279., odnosno 

krivotvorenje službene isprave. Prekršili ste čl. 54. i čl. 95. Zakona o proračunu, kako je 

Proračunski nadzor i utvrdio, a čl. 124. Zakona o proračunu u kojem se nalaze prekršajne 

odredbe, kaže da su za taj prekršaj citiram „novčanom kaznom u iznosu od 500.000 do 2 mil. 

kn kaznit će se pravna osoba“, zbog čega će Grad Valpovo snosit posljedice, odnosno 

građani. Slijedom rečenog tražim opoziv gradonačelnika i smjenu tajnika Barišića sukladno 

čl. 16. st. 7. Statuta Grada Valpova. Drugo pitanje, jučer sam dobio mail od jednog 

gospodina iz Valpova, gdje me moli da postavim pitanje odvoza otpada koji se razvrstava, 

građani ga razvrstavaju u za to određene posude, a onda kamion koji dolazi po taj otpad kod 

Srednje škole Valpovo pomiješa sav taj otpad u isti kamion, tko je tu lud, stanari razvrstavaju, 

a oni miješaju, zašto se to radi?, zašto ljudi moraju razvrstavati otpad, a vi onda sve to stavite 

u isto, to nema smisla?    

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja koja sam već i prije postavljao, a na žalost moram ih ponovo postaviti, 

prvo pitanje je vezano uz uličnu rasvjetu, jer dio Valpova u kojem stanujem malo-malo pa je u 
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mraku, građani iz nekoliko ulica tog djela Valpova me pitaju, da li Grad Valpovo uopće ima 

sredstava da financira rasvjetu, da li je u pitanju ušteda ili je nešto drugo, s obzirom da smo 

planirali i dosta uložili sredstava u rasvjetu, a imamo rasvjetu koja ne funkcionira, ukazujem 

barem zadnjih 10 godina, a uvijek sam dobivao jedan te isti odgovor, da sklopke ili automati 

u trafostanicama ne funkcioniraju dovoljno, odnosno, dođe trenutak kada uopće ne upale, ili 

ga upale preko dana, pa onda mi se izvlačimo na kontu činjenice što nam se održava ulična 

rasvjeta po vremenu, a čini mi se da te sklopke upale ponekada preko dana, a zakažu preko 

noći, pa pitam kada se namjerava riješiti taj problem, s obzirom da je u pitanju nekih 150.000 

kn ugradnja tih novih sklopki. Drugo pitanje, zanima me kada će se riješiti prostor 

dužnosnika Gradskog vijeća, predsjednika i njegova dva zamjenika?, naravno u tom prostoru 

mogu svi vijećnici, funkcioneri u Gradu obaviti određene potrebe, s obzirom da je prošlo već 

više od godinu dana, a pitanje sam dva puta ponovio, zanima me kada se to namjerava 

riješiti? 

 

Ivana Bagarić 

- pitanje za gradonačelnika, svima nam je poznato da je sredinom ovog mjeseca svoj radni 

odnosu u LRA Valpovo-Petrijevci prekinula bivša direktorica gđa. Lidija Maurović Koščak, 

također mi je poznato jer sam s njom surađivala na raznim projektima, da je ona sudjelovala 

u pripremi, a naravno i provedbi velikih projekata koji su odobreni Gradu Valpovu, a zadnji 

projekt koji je odobren vezan je za naše parkove, pa me zanima koja je budućnost LRA, 

poznato nam je da se LRA osnivala zajedno s Općinom Petrijevci, da Grad Valpovo ima 50% 

vlasničkih prava. Neko nepisano pravilo je bilo da je gđa. Lidija Maurović Koščak  bila u 

kvoti Grada Valpova, pa me zanima tko će provesti ove sve projekte, da li će se imenovati 

nova direktorica, i da li je Grad Valpovo spreman sa ljudskim kapacitetima provesti ove 

projekte? 

 

Vitomir Matoković 

- pitanje za gradonačelnika, vezano uz Gradsko školsku športsku dvoranu Valpovo, da li se u 

skorije vrijeme planira nešto poduzeti, imamo velikih problema prilikom velikih padalina, 

naglih pljuskova, dugotrajne kiše već duže vrijeme. Gradonačelnik je sa svojim suradnicima i 

pročelnikom obišao i uvjerio se na licu mjesta, da li se može nešto učiniti da se premosti, 

prevenira do nekog značajnijeg zahvata na samoj školskoj športskoj dvorani, normalno da su 

tu i ostali dionici, da tu treba biti uključena Srednja škola, Zajednica, i iz samog Grada, da se 

ono što je detektirano, što je nužno, primarno uz ovo što još treba napraviti, nadograditi da se 

pristupi ovom rješenju, jer tamo je puno događanja u samoj športskoj dvorani, ona je doduše 

već 20 godina, iziskuje ulaganja, u nekoliko navrata je bilo sanirano nešto i na krovištu i 

ovako, međutim, opet naiđu problemi, sada to učestalije, pe ako se može pristupiti ovom 

rješenju? 

 

Miroslav Šmit 

- imam dva pitanja, prvo je vezano uz Karašicu u kojoj ima jako malo vode, i sada tek vidimo 

onaj korov i sve skupa tamo što je u koritu, uobičajeno je da Vodna zajednica pokosi i dio koji 

se odnosi na samom koritu, to sada davno nije učinjeno, pa onda Karašica više liči na baru 

nego na rijeku, bilo bi dobro da netko upozori iz Grada Vodnu zajednicu, da to pokosi 

konačno, i zima će i snijeg možda bi to trebalo. Drugo je pitanje vezano za most na 

Metlincima, to je već 20 godina u planu da se taj most sagradi, što je s tim projektom? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano uz Društveni dom u Nardu, da li se i u 

kojem smjeru trenutačno kreće taj projekt, sada su već iz daleka vidljive posljedice toga 

urušavanja, on se raspada, sada planiramo nekakve kulturne manifestacije, mislim to je vrlo 

deprimirajuće uopće, nama koji tamo svaki dan prolazimo, oni koji prvi put dođu, onda se 
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šokiraju. Znam da je bio problem u različitim elementima toga projekta, između ostaloga 

sada imamo i taj kadrovski dio u centru, ja se nadam da ipak to neće biti zastoj i u interesu 

očuvanja tih ljudi na tom prostoru, molio bih svakako da se inzistira, da se taj projekt dovrši. 

Drugo, htio sam reći da sadašnja uprava Grada je prije godinu i nešto dana preuzela cijeli 

niz projekata koji su bili u različitim fazama, neki su bili započeti evidentno, neki su 

najavljeni itd., ali sve skupa se odnosi zapravo na pitanje gospodarstva. Očekivali smo da će 

se ipak događati nekakva promjena koja bi ohrabrila ljude i dala malo više optimizma. Mi 

sada u ovo vrijeme nemamo nikakvih vidljivih tragova, da se bilo što u gospodarskom smislu 

događa, što bi na neki način otklonilo tu sliku odlaska sa ovoga prostora. Ja sada pitam, da li 

gosp. gradonačelnik ima neke kontakte moguće sa nekim institucijama gospodarskoga 

sadržaja koji bi dali nekakav optimizam ovom našem prostoru. Prije godinu dana smo imali 

informaciju o stanju gospodarstva, i po planu ovoga vijeća mi smo trebali u srpnju imati 

informaciju na dnevnom redu, evo sada je već rujan, mi još nemamo taj papir u rukama, ja bi 

molio da se također odgovori da li je ta informacija u pripremi i da li je možemo očekivati na 

sljedećoj sjednici, da razgovaramo i da možemo temeljitije analizirati i situaciju kada je riječ 

o kretanju i o stanju gospodarstva na ovom našem prostoru? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se ponovo na ove sakralne objekte na našem groblju,  

na križni put, crkvu na groblju i grobove bivših naših župnika, to je u veoma lošem stanju, 

derutnom, s obzirom da su u proračunu za ovu godinu predviđena sredstva, a bliži se i 

vrijeme kada će vjerojatno biti problema oko izvođenja tih radova, pa me zanima da li je to u 

fazi realizacije, i ako nije kada će biti. Drugo pitanje odnosi se na kružni tok na Zelenom 

brijegu u Valpovu, po završetku kružnog toka desilo se da su uglavnom sve oborinske vode iz 

oborinskih kanala sa ulica Starovalpovački put, A. B. Šimića i sve koje gravitiraju tu, da su 

imale kanalsku mrežu koja je tu gdje je sada kružni tok, bio je oborinski kanal koji je 

oborinske vode slao u Karašicu. Kada se napravio kružni tok, ta rora je zatvorena i sve 

oborinske vode su spojene u kanalizaciju, sada kada malo jače kiše budu svi podrumi u tom 

dijelu Valpova koji gravitiraju Zelenom brijegu plivaju i imaju do 1 m vode u podrumima, 

tako da su ljudi iz Dvorca bili na ispumpavanju zadnji puta kada je bila ona kiša, pa smatram 

da bi se trebalo poduzeti određene mjere kako bi se stavila u funkciju ta oborinska 

kanalizacija, jer vjerojatno u kanalizaciju neće moći više ići zbog toga što kanalizacija nema 

takve kapacitete da primi oborinske vode, zbog čega je to napravljeno ja ne znam, ali znam 

koje su posljedice toga svega i treba izviditi mogućnost upravo sa izvođačem radova imaju li 

oni kakvo rješenje, ako nemaju mora se iznaći rješenje da ti ljudi više ne plivaju? 

 

Željko Varžić 

- pitanje za gradonačelnika, vezano je za ovu zgradu Gradske uprave, obavili smo kupovinu 

dijela ove zgrade početkom ove godine, dobili mogućnost da istu apliciramo Fondu za 

energetsku učinkovitost, vidimo da je ona pogotovo izvana u dosta lošem stanju što se tiče 

trošenja energije, da li smo iskoristili priliku i aplicirali tu zgradu na Fond da povučemo ta 

sredstva, ili smo tu priliku propustili?  

 

Zoran Pepić 

- pitanje za gradonačelnika, kada kreće energetska obnova zgrada u mjestu Šag? 

 

Dejan Pisačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje vezano je za izgradnju Doma kulture 

Fabijan Šovagović u Ladimirevcima, prije nekoliko mjeseci je potpisan Sporazum sa 

županijom, novac dakle postoji, pa me zanima što se čeka s nekakvim natječajima. Drugo 

pitanje, također vezano za Ladimirevce, a to je Dječji vrtić Maza u Ladimirevcima, prije 

nekoliko sjednica smo dobili informaciju da je ta zgrada zapravo prebačena u vlasništvo 
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Maze, pa smo mijenjali mrežu dječjih vrtića u Valpovu,  zanima me što se planira dalje? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na neka postavljena  

pitanja vijećnika, a neke odgovore će vijećnici dobiti pisanim putem. Vezano za očitovanja na 

članak objavljen u Glasu Slavonije 26. rujna ove godine, predstavnici medija dobit će danas 

po odlasku sa sjednice njegovo očitovanje, a ostali će informaciju moći pročitati na stranici 

Grada. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca, kao što ste upoznati Savjet za Slavoniju i 

Baranju prošli tjedan se održao u Belom Manastiru i projekt Fasep Valpovo-Belišće je 

prikazan kao primjer dobre prakse od strane resornog ministarstva, vjerojatno možete doći 

do tih informacija prije nego ja, ja sam bio na Savjetu, a vezano za same pojedinosti projekta 

dobit ćete odgovor pisanim putem. 

- odgovori na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, zadnji put sam vam rekao na Gradskom 

vijeću, postavili ste to pitanje na prošloj i pretprošloj sjednici, rekao sam ukoliko primijetite 

da rasvjeta ne radi, da prijavite, ja vašu prijavu nisam dobio niti sam dobio primjedbu bilo 

koga s te strane našega Grada, poslati ćemo upit u HEP, da li se događa nešto za što mi ne 

znamo, da li dolazi do prekida el. energije ili nečeg, evo tu je i pročelnik Upravnog odjela za 

komunalne i stamene djelatnosti, nismo dobili nikakvu primjedbu da rasvjeta ne radi u bilo 

kojem dijelu Valpova. Prostor dužnosnicima Gradskog vijeća, ponavljam se po stoti put, kada 

se bude ukazala prilika, predsjednik i zamjenici Gradskog vijeća dobit će svoju prostoriju u 

prostorijama Gradske uprave, za sada možete koristiti malu vijećnicu, kao što sam vam već 

bio rekao i prije. 

- odgovor na pitanje vijećnika Vitomira Matokovića, nakon ovih obilnih oborina obišli smo 

gradsku dvoranu, detektirali smo probleme, na žalost moram ja kao gradonačelnik obilaziti 

Grad i dvoranu, a nisam dobio od zaposlenika, od vas upravo gosp. Matoković kroz godinu i 

pol dana niti jedan prijavljen problem za gradsku dvoranu, pa sam to preuzeo na sebe, obišao 

sam sa pročelnikom i sa službenikom iz Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti 

dvoranu, detektirali smo probleme, vama smo naložili da ih popišete što ste dostavili u Grad, 

nakon toga sazvao sam sastanak sa predsjednikom Zajednice sportskih udruga i sa 

ravnateljicom Srednje škole, dogovor je da će se neki problemi riješiti do kraja ove godine 

koliko to vrijeme bude dopuštalo i financijska situacija u Gradu, a ostatak na godinu, budući i 

sami znamo da je rješavanje problema krovišta financijski izdatak od nekih minimalno pola 

mil. kn, tako da ćemo morati ili to ubaciti u Proračun, ili vidjeti da li možemo riješiti na neki 

drugi način.  

- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, upozoravamo konstantno Hrvatske vode na 

taj problem što nas sve muči, ove godine koliko znam da su kosili, jednom samo korito, tri 

puta su kosili obalu, međutim nama je korito problem, a oni imaju određena sredstva koja 

troše u tu svrhu, nisu još našli rješenje. Ono što je isto bilo pitanje postavljeno i samom 

premijeru na Savjetu za Slavoniju i Baranju, ne odnosi se samo na Karašicu, nego i na ove 

naše bliže rijeke veće i najveće u Hrvatskoj,  Dunav, Savu i Dravu, a to je iskorištavanje 

pijeska i šljunka iz samih korita rijeka. Ukoliko se riješi taj problem, zabranjeno je  

eksploatiranje pijeska i šljunka iz naših rijeka, u to vrijeme isto kupujemo taj materijal i 

uvozimo izvana, tu obavezu smo preuzeli iz EU-e, tu ne možemo ništa mijenjati, isto tako taj 

problem bi se riješio prokopom Karašice, međutim Hrvatske vode za sada nemaju financijskih 

sredstava da to učine. Nešto su radili ove godine, čistili su, ali nisu riješili dugoročan 

problem, samo su nam zamazali oči. Što se tiče mosta, uputit ćemo ponovo dopis i županiji i 

Savjetu za Slavoniju i Baranju, možda nam se posreći pa nas ubace u ovaj projekt u kojem su 

rezervirane milijarde za Slavoniju i Baranju. 
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- odgovor na pitanje vijećnika Zorana Pepića, vezano za energetsku učinkovitost, natječaj je 

prošao, odabrani su izvođači, treba se potpisati ugovor i krenuti u radove, Marjančaci će se 

raditi u 2019. godini, a dvije zgrade u Šagu i Zelčin će započeti ove godine.  

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano  za dom u Nardu, projekt kao što 

znate i sami nije prošao na onom natječaju na kojem je prijavljen 2017. godine, mi smo ga 

prijavili ove godine na mjeru 7.4.1. ako se ne varam i nadamo se da će proći, rezultati se 

očekuju početkom iduće godine. Informacija o stanju gospodarstvu, to bi mogao pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti da odgovori na to pitanje, i vezano 

za poticajne mjere za poduzetnike i poljoprivrednika. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, dogovorili smo sa pročelnikom 

Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti da ćemo ove godine obnoviti ove 

grobove valpovačkih župnika, kao što je i bio plan i zajednički dogovor sa vijećnicima. 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, zgrada Gradske uprave još uvijek nije 

kupljena, nismo ju otplatili, znate da nismo dobili sredstva putem kredita od Hrvatske banke 

za obnovu i razvoj, dokumentacija je poslana, čekamo realizaciju. Projekt za zgradu Gradske 

uprave je spreman, međutim, budući da ovi drugi preduvjeti nisu odrađeni, nismo prijavili na 

ovaj natječaj, očekujemo natječaj da će se otvoriti u veljači, projekt je spreman, znači sa 

svom papirologijom, nakon što bude riješeno i ovo pitanje sa grofom, projekt će moći biti 

prijavljen, odnosno obnova ove zgrade. 

- odgovor na pitanja vijećnika Dejana Pisačića, vezano za dom kulture u Ladimirevcima, 

sredstva su osigurana od županije, prebačena na račun Grada, nakon rebalansa proračuna 

moći ćemo krenuti sa natječajem, dobili smo građevinsku dozvolu, tako da nakon rebalansa 

ćemo raspisati natječaj i krenuti kao što smo rekli sa izgradnjom prostorija za DVD, a na 

godinu i sa samim domom kulture. 

Projekt za vrtić u Ladimirevcima je spreman i prijavljen, dobili smo sve dozvole i čvrsto 

vjerujemo da će isti proći na natječaju. 

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, vezano uz trenutna ulaganja u poduzetničke 

zone u Gradu Valpovu imamo jednu investiciju koja se provodi već godinu i pol dana, to je od 

strane tvrtke Biomasa Valpovo, a koju je započela tvrtka Solaris Pons. Navedena investicija u 

proteklim mjesecima nije se odvijala prema zacrtanom planu zbog neriješenih odnosa između 

prijašnjeg i sadašnjeg vlasnika. Prije tjedan dana održali smo sastanak sa predstavnicima 

tvrtke Biomasa, gdje nam je rečeno da će postrojenje biti spremno i započeti s radom u 

mjesecu siječnju sljedeće godine. Ujedno imamo najavljena ulaganja i od tvrtke EM 

Tehnologija, kao i od potencijalnih poduzetnika koji su vezani uz tvrtku Biomasa, odnosno 

vezano uz njihov nus proizvod toplinske energije. Vezano uz informaciju o stanju 

gospodarstva, jako dobro znate da je do sada informacija bila pripremljena za mjesec srpanj 

ili rujan, ali zaključno sa podacima za prethodnu fiskalnu godinu. Osobno smatram, da ti 

podaci nisu ažurni i oni ne pokazuju pravo stanje, te smo se iz toga razloga odlučili izraditi 

drugačiju informaciju, koju ćemo pripremiti za jednu od sljedećih sjednica Gradskog vijeća. 

 

Dubravko Kučinac 

- sada smo svi imali priliku kod odgovora gradonačelnika vidjeti zašto sam rekao da 

gradonačelnik ne poštuje člana Gradskog vijeća, prva rečenica što je rekao: „slušao sam, 

gledao, dugo ste šutili, mislio sam da ste za suradnju, a sada vidim da niste“, bilo koje 

argumentirano pitanje koje mi postavimo njemu, odmah nismo za suradnju. Nisam uopće 

zadovoljan vašim odgovorom, vi zapravo niste ništa odgovorili, ja sam sada zaključio, vi ste 

gradonačelnik budućnosti, zato što sve pričate u futuru, hoćemo, priprema se, bit ćemo itd., 

ove projekte što je gosp. Vuksanić naveo, prva dva su započeti i potpisani za vrijeme prošle 

vlasti, nisam zadovoljan s odgovorom, a zašto ste zadnji puta odgovorili, ima u Valpovštini 

info, „od kada je došla nova direktorica, projekt Fasep ne kasni“, što se sada promijenilo? 
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Matko Šutalo 

- dobit ćete odgovor pisanim putem kao što sam i rekao. 

 

Zdravko Ćorić 

- nisam ni ja zadovoljan s odgovorima na moja pitanja, pitanje je ponavljano više puta, prije 

3 mjeseca sam rekao da u više navrata čitav jedan dio Valpova, a imam informaciju od 

građana da se to dešavalo i u drugim dijelovima grada, nije funkcionirala rasvjeta, osobno 

sam siguran da je to bilo 2-3 puta prije 3 mjeseca, odnosno dio zime i početak proljeća, a 

sada se je i više puta desilo, s obzirom da vi imate sigurno svoje ljude koji će vam to odraditi, 

ja nemam namjeru da vas svaki puta nazivam i kažem ne funkcionira rasvjeta u ovoj ili onoj 

ulici, red je da se taj problem već jednom otkloni. Također što se tiče prostora, vi imate 

namjeru slijedeće 4 godine da ne riješite prostor dužnosnicima Gradskog vijeća, 

gradonačelniče to vam se služi na čast, zasigurno će to naši građani saznati, možemo se 

praviti grbavi koliko god hoćemo, ali to je stvar minimum kulture da se taj dio riješi, jer to 

imaju i druge lokalne uprave, dakle i općine, a posebno gradovi na taj način riješen, pa bi bio 

red da i Grad Valpovo to već jednom riješi, i da se ne sporimo oko nečega što je nužno i što je 

zakonski obavezno. 

 

Dejan Pisačić 

- samo napominjem, odgovori na pitanja vijećnika: Dubravka Kučinca, Marka Tomokovića, 

Zdravka Ćorića, Ivane Bagarić i Stanislava Miloševića bit će dostavljeni pisanim putem, 

molio bi do sljedeće sjednice. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. INFORMACIJA O RADU ŠKOLA U ŠK. GOD. 2017./2018. OŠ „MATIJE  

       PETRA KATANČIĆA“, OŠ LADIMIREVCI I SREDNJE ŠKOLE VALPOVO,  

       TE O UPISU UČENIKA U ŠK. GOD 2018./2019. GODINU 

 

Dalibor Košutić, Damir Jakopiček i Svjetlana Kalpić - ukratko su obrazložili 

predmetne materijale. 

  

Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Miroslav Šmit, Dejan Pisačić, 

Jozo Bogdanović, Stanislav Milošević, Vitomir Matoković, Zdravko Ćorić i Matko Šutalo. 

 

Miroslav Šmit 

- imam po jedno pitanje za ravnatelje, prvo za ravnatelja OŠ Valpovo, u tablici pokazatelj 

prolaznosti u 2016./2017. godini od 650 učenika negativna ocjena nula (0), a onda u 

2017./2018. ima nešto malo negativnih 19, pa me zanima što se dogodilo, te godine su bile 

nekakve upute ili što? Smatram također da je trebalo prije 20 godina sagraditi novu osnovnu 

školu u Valpovu, sada je kasno, ali seoske škole su izgrađene. Drugo pitanje za ravnatelja OŠ 

Ladimirevci, s obzirom na podatak koliko je učenika upisano ove godine, što će biti s ovim 

seoskim školama gdje ima 4 učenika upisana, da li je to redovna nastava? Treće pitanje je za 

ravnateljicu Srednje škole Valpovo, radi se o tome da kada učenici dođu iz osnovne škole, da 

je prolaznost ocjena petica, da li je to zbog upisa, a onda u srednjoj školi  je to otprilike 15% 

odličnih i  42% vrlo dobar, to je nekakva realnost, ali evo primijetio sam to? 

 

Dalibor Košutić, Damir Jakopiček i Svjetlana Kalpić 

- dali su dodatna pojašnjenja na pitanja vijećnika Miroslava Šmita. 
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Vitomir Matoković 

- vidljivo je da u svim našim školama ima puno darovite djece, pa je moj prijedlog, da mi 

ovdje, kao predstavničko tijelo, za iduću proračunsku godinu, osiguramo određena sredstva 

za darovitu djecu, kao nagradu za ostvarene i postignute rezultate u svome radu i učenju. 

 

Matko Šutalo 

- želio bi upoznati Gradsko vijeće, da Ured gradonačelnika i Upravni odjel za gospodarstvo i 

društvene djelatnosti priprema jedan program, odnosno Pravilnik o stipendiranju učenika 

srednjih škola, on je u izradi i na jednoj od narednih sjednica Gradskog vijeća bit će 

prezentiran vijećnicima, nadam se da ćete ga usvojiti, i da ćemo na taj način pomoći onim 

učenicima koji polučuju bolje i znatnije rezultate, da će im to dati nekakav poticaj u njihovom 

daljnjem školovanju. 

 

Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

Vijećnik Marko Tomoković je napustio sjednicu, pa je nazočno na sjednici 14 

vijećnika. 

 

Dubravko Kučinac 

- molim ispred Kluba pauzu od 10-15 minuta. 

 

 Potpredsjednik Gradskog vijeća proglašava pauzu. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća predlaže nastavak rada sjednice, utvrđuje da je na 

sjednici nazočno 14 vijećnika. Vijećnik Dubravko Kučinac je tražio riječ.  

 

Dubravko Kučinac 

- govorim ispred Kluba, vjerojatno smo svi upoznati na temelju postavljenog vijećničkog 

pitanja, da se prokomentira istinitost navoda u jednim tiskovinama. Promtno je izašlo 

službeno priopćenje na stranicama Grada Valpova, koristeći javna sredstva svih nas građana 

Grada Valpova, Gradska uprava na čelu s Nezavisnom listom je jedan politički pamflet u 

obliku priopćenja objavila, gdje je paušalno optužila medije da su kontrolirani pod klikom 

HDZ Grada Valpova, gdje su naveli da je vijećnik Tomoković instruiran od vijećnika Grada 

Valpova, da ta tiskovina piše članke na temelju zahtjeva članova Grada Valpova. Ja bih volio 

da sam toliko bitan lik, da netko i moje mišljenje uvaži, pa da tako piše članke, ali na žalost 

nisam, i ono što je skandalozno, da se ta priopćenja šalju na službenim stranicama Grada 

Valpova. Imate svoje službene facebook stranice vaše liste, kao što svaka stranka ima svoje, i 

ovo je skandal i sramota. Na kraju tog priopćenja spominju se licemjeri i lažovi, i mi kao 

Klub vijećnika HDZ i naših koalicijskih partnera zbog tog priopćenja, dok se isto ne povuče 

što žurnije sa stranica Grada Valpova, i nakon što dobijemo ispriku, nećemo sudjelovati više 

u radu Gradskog vijeća danas, isto tako, ako se to ne povuče, tu ima jako puno elemenata 

utuživih i poduzet ćemo pravne korake vezano za to skandalozno priopćenje. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje, da je na sjednici nakon što su vijećnici 

napustili istu nazočno 6 vijećnika, budući da nema kvoruma, prekida ovu sjednicu Gradskog 

vijeća, a o daljnjem tijeku sjednice ili o sljedećoj će vijećnici biti naknado obavješteni. 

 

Nastavak 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 09. listopada 2018. 

godine u Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.  
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Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko 

Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran 

Pavošević, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Tihomir Tomić, Miroslav Šmit, Igor Uranjek i 

Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Zoran Pepić, Marko Tomoković (opravdali se) i Ljiljana Šimić. 

 

Ostali nazočni: Ana Brajnović, zamjenica gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik 

Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, 

Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik 

za lokalnu samoupravu, Dragica Sopek, stručni referent za urbanističke poslove i zaštitu 

okoliša, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, Marinko Tomaz, predstavnik tvrtke 

Candor d.o.o. Valpovo, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, Lidija Aničić, novinarka Glasa 

Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info, Antun Katalenić.  

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O PROVEDENIM MJERAMA PROTUPOŽARNE ZAŠTITE  

       U SEZONI ŽETVE 2018. GODINE 

 

Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. INFORMACIJA O FUNKCIONIRANJU SUSTAVA ODRŽAVANJA  

       I NAPLATE PARKIRANJA U 2017. GODINI 

 

Marinko Tomaz - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 25. 

rujna 2018. godine razmatrao predmetnu informaciju, usvojilo ju jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ju usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 6. IZVJEŠĆE O ODRŽANOJ SMOTRI KULTURNO-AMATERSKOG 

        STVARALAŠTVA „LJETO VALPOVAČKO 2018. GODINE“ 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 25. 

rujna 2018. godine razmatrao predmetno izvješće, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu. 

  

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Zdravko Ćorić, Miroslav Šmit, 

Jozo Piškorjanac, Dubravko Kučinac, Igor Uranjek, Ana Brajnović, Ivana Bagarić, Dejan 

Pisačić, Zvonko Barišić i Vitomir Matoković.  
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Zdravko Ćorić 

- gledajući prostor gdje obavljamo najveći dio svih tih zbivanja, sami trg, na trgu u bližem 

dijelu imamo 5 lokala, ni jedan lokal nije sufinancirao, a stalno traže nekakve usluge u smislu 

povećanja prostora, onaj ljetni dio terase plaćaju minimalno, a kada su u pitanju zbivanja, da 

su barem simbolično ušli među sponzore bilo bi to još i nekako prihvatljivo. Nije prihvatljivo 

da netko sa 300 ili 500 kn uđe u sponzore, to je po meni omalovažavanje kulturnih zbivanja u 

Gradu i sl., mi moramo tu biti odlučni, ok, ti poduzetnici tamo ostvaruju lijepe zarade, znači 

koliko oni budu koristili terasa, toliko ćemo im realno naplatiti, onda ne moraju ni biti 

sponzori ovakvih zbivanja ili ćemo napraviti zaokret, pa ćemo prostor središnjih zbivanja 

izmjestiti sa trga Valpova, drugačije ne može, jer  popuštanjem ne činimo uslugu niti sebi niti 

Gradu.  

 

Miroslav Šmit 

- godinama sam priželjkivao da Ljeto valpovačko postane više kulturna manifestacija, a 

manje kirvaj, 50-ta obljetnica je pokazala da se može malo i drugačije, mislim da je kulturnih 

priredbi bilo više nego ikada, da su one bile posjećene i tako to treba biti. Osobno sam 

zadovoljan da smo konačno pokrenuli pitanje manifestacije Dani Matije Petra Katančića, ako 

itko ima nešto reći o njemu i ponosite se s time da imamo sugrađana koji se zove kao Matija 

Petar Katančić, to je sigurno Valpovo, i sigurno da Valpovo mora voditi više računa o tome 

da se to ime konačno više spominje, i to se evo sada dogodilo, a dogodilo se zato što imamo 

ljude koji su to mogli ostvariti, ja se nadam, jedva čekam sljedeće Ljeto valpovačko da se taj 

program Matija Petar Katančić nastavi. Naravno da se mi teško možemo približiti jednom 

Đakovu ili Vinkovcima, to bi iziskivalo sigurno velika financijska sredstva, vjerojatno to 

nismo u stanju, pogotovo kada imamo na umu da ovako velikodušno naši pokrovitelji daju 

tolike pare, vidjeli ste i sami, da smo vrlo malo dobili sredstava baš od strane pokrovitelja, 

očekivao sam da će to biti puno više i od Ministarstva, a možda i od predsjednice RH, ali nije.  

 

Jozo Piškorjanac 

- dugo godina sam u Odboru za Ljeto valpovačko, što se tiče ovih financija koje se spominju, 

mislim da je prikupljeno od sponzora više nego ikada, prijašnjih godina je bilo puno manje 

sponzora, no nije to po meni najbitnije, ta manifestacija se održava kada mi obilježavamo 

svoju tradiciju, ovo je 50-ta obljetnica bila, te manifestacije se ne održavaju da bi netko   

profitirao, a ta manifestacija treba biti i na drugačiji način gledana, ona košta, po meni to  

nije puno, ako netko nešto organizira, mogu reći iz svoje nekakve mikro sredine, jedna smotra 

folklora u Harkanovcima ispod 50.000 kn nije, a pola toga dobijem đabe od raznih sponzora, 

mi se ne možemo mjeriti sa Vinkovačkim jesenima, sa Đakovačkim vezovima, jer su tamo 

milijunski iznosi gdje je država pokrovitelj, da ne kažem u državi i svi prema dolje. Kod 

samog sadržaja, poštujem da se ugrađuju novine, bit ću sretan ako  bude još novina za na 

godinu, naravno da te novine trebaju ugraditi neke nove ideje, nove ljude, na nama je svima 

da to pokušamo, ako želimo da dobijemo taj još veći brand, i ovo što je rečeno, naravno 

korištenje imena našeg povijesnog čovjeka Matije Petra Katančića, sve to trebamo utkati u 

takve manifestacije da bi dobile na značaju. 

 

Zdravko Ćorić 

- tražim da se uđe u spise svih ugostitelja za ovu užu zonu u Valpovu, koliko kvadrata koriste, 

koja je cijena po kvadratu i koliko je to mjesečno, odnosno u sezoni zakupa, pa da imamo 

točan uvid u vezi toga, i da onda ne možemo nikog prozvati, da svaki vijećnik dobije uvid u to 

za sljedeće Gradsko vijeće. 

 

Dejan Pisačić 

- molim pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti da za sljedeću 

sjednicu pripremi to izvješće. 
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Dubravko Kučinac 

- ja bi se samo osvrnuo kratko na ove neke cifre (čita ih i komentira), znači mi smo potrošili 

skoro 1/3 ukupnog ovog troška rashoda za te stvari, pa evo molio bi u tom djelu pojašnjenje i 

to pod rednim brojem 1, 6, 14, 15, 28, 39 i 42, i ovo Maestro ozvučenje od 26.000 kn. 

 

Igor Uranjek 

- slažem se da se izvadi koliko koji ugostitelj plaća svoje terase, nije mi namjera braniti ni 

napadati niti jednog od njih, prvi put nakon dugo vremena, ne znam da li ste primijetili da na 

pozornici koja je gradska nema stolica od pojedinih ugostitelja što je bio do sada slučaj, sve 

terase su premjerene, sve terasu su izmjerene, vi kažete da oni to plaćaju skoro ništa, Grad 

Valpovo je odredio koliko je cijena terase, oni plaćaju onoliko koliko im je određeno, naravno 

da oni koji to plaćaju da im je puno, oni koji to naplaćuju im je malo, ali definitivno je sve 

trenutno u puno boljem redu nego što je bilo do sada. Što se tiče prihoda od ugostitelja, prije 

dvije ili tri sjednice, gosp. Lacković je u ime TZ to iznio, nikada do sada nije skupljeno 

prihoda kao za ovo Ljeto valpovačko od ugostitelja, možemo i pojedinačno izvući koliko je to, 

pa ćete vidjeti, ali uglavnom znam sigurno da nije nikada do sada prikupljeno toliko u toj 

količini. Ozvučenje je definitivno jedan od ogromnih troškova, ne samo Ljeto valpovačko, 

nego i svih manifestacije koje Grad održava, u tom smjeru smo napravili jedan prijedlog, da 

se ozvučenje proba kupiti iz fondova, da se uklopi u jedan od projekata, jer dosta toga ima 

odobreno, u projektima se može namaći na konto promidžbe, tako da vrlo vjerojatno će i 

ozvučenje onda biti u vlasništvu Grada, da ne moramo plaćati toliko puno. Što se tiče samih 

reklama, naravno da se u reklame mora uložiti, da bi se vratilo to nadamo se iduće ljeto, ili 

ne znam koje iduće Ljeto valpovačko, i prvi puta koliko ja znam u povijesti Ljeta valpovačkog 

je ove godine Grad Valpovo imao pokroviteljstvo od predsjednice države, Ministarstva 

kulture i Ministarstva turizma. Na žalost, ja sam laik, pa ne znam što pokroviteljstvo znači, 

očigledno da nismo dobili od njih ništa novaca, da li to znači samo da kažemo da je 

pokrovitelj neka institucija, nadam se da ćemo vjerojatno od toga nešto i dobiti, još jednom 

napominjem, prvi puta u povijesti imali smo generalno pokroviteljstvo od predsjednice 

republike i od ova dva ministarstva. 

 

Ana Brajnović 

- ja bih iskoristila ovu priliku kada već razgovaramo o Ljetu valpovačkom, da u svoje ime i u 

ime našeg gradonačelnika zahvalim svima koji su donirali, koji su dali svoj financijski 

doprinos, ali i svoj doprinos u volontiranju tijekom ove manifestacije. Naravno da je nama 

uvijek malo novaca i da bi htjeli da više financijski sudjeluju, ali ja bi naglasak stavila možda 

na Ministarstvo kulture, od njih smo očekivali više novaca, od OBŽ smo očekivali možda 

malo više novaca. Što se tiče pokroviteljstva predsjednice RH, ono je počasno, od 

predsjednice se ne dobiva novac, tako je bilo objašnjenje i to je tako, to smo znali od početka, 

sva pokroviteljstva od predsjednice RH su počasna pokroviteljstva, nitko ne dobije novac, 

tako da ni mi nismo iznimka, mi smo u stvari pravilo u pokroviteljstvu. Hvala vam svima, ni 

jedan iznos nije premali, iznos od 300 kn koji smo dobili i od 15.000 kn od županije, svi iznosi 

su dobro došli, nadamo se da ćemo i dogodine također skupiti veliki broj donora, da možemo 

organizirati još jedno uspješno Ljeto valpovačko. 

 

Ivana Bagarić 

- iz ovog izvješća mogla bi pohvaliti pokrovitelje, ove naše male obrtnike, da su se uključili u 

ovo 50-to jubilarno Ljeto valpovačko, ali ne vidim iz izvješća pokroviteljstvo Ministarstva 

turizma, Hrvatske turističke zajednice, TZ OBŽ, mislim da su to 3 ključna pokrovitelja, koja 

su inače bila uključena u pokroviteljstvo, pa ako bi se moglo za to dati obrazloženje, mislim 

da je ta manifestacija nama prva u turističkom smislu, da privuče turiste, a i što je kolega 

Kučinac rekao, uložilo se u promidžbu, možemo reći da to pozdravljamo, stvarno je bilo 

vidljivo, ali nigdje ne vidim iz izvješća broj posjetitelja po pojedinoj manifestaciji i ukupno. 
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Dejan Pisačić 

- neću ulaziti u detalje financijskog izvješća, samo ću spomenuti, da ne možemo očekivati da 

se na kulturi zarađuje, nitko na kulturi ne zarađuje, pa se onda takva nekakva zarada ne može 

očekivati ni na Ljetu valpovačkom. Ono što sam ja htio ovdje za govornicom spomenuti, žao 

mi je što nema gradonačelnika, kao vodeće osobe ovog 50-tog Ljeta valpovačkog, od svih tih 

događanja zapravo meni su dvije stvari upale u oči, ne znam zašto su se tako dogodile, nadam 

se da se tako nešto neće dogoditi iduće godine. Na zadnjem danu Ljeta valpovačkoga je 

gradonačelnik u svojstvu predsjednika  Ljeta valpovačkog pozvao ljude na domjenak koji se 

dogodio u Centru kulture, tamo je došlo ljudi koliko je došlo, ne mogu reći da nas je bilo 

puno, došli su i nekakvi gosti iz Poljske, 50-to Ljeto valpovačko, pozdravne riječi ni P, nitko 

nije rekao ni dobar dan, niti bilo koji drugi pozdrav, jedina riječ koja je bila, domjenak je u 

susjednoj prostoriji, pa se poslužite tamo. I druga stvar, koja mi je još više zasmetala, to je 

isto bilo taj dan, ne znam u toj organizaciji cijele povorke kome je to tako palo na pamet, 

kada su dolazili ti KUD-ovi, išli u povorci, onda su obišli ljude i došli plesati na centar, tamo 

nama 20 ljudi, i onda otišli dalje u Dvorac. Nikada se to nije dogodilo, puno je ljudi vidjeli 

ste i sami bilo, pratilo te povorke, i onda su oni od tih ljudi otišli nama koji smo sjedili na 

stolicama i otišli dalje, ne znam zašto se to napravilo, uvijek se plesalo tamo gdje su semafori, 

gdje su svi ljudi mogli to vidjeti, ovako je otišlo na pozornicu, zatvoreno, ne znam tko je to 

smislio, ali predlažem da se to iduće godine makne, jer stvarno nema smisla, prolazio sam 

onuda među ljudima, pa su ljudi ispitivali kome su sada oni došli, eto te dvije stvari su mi 

upale u oči.  I ono što isto tako moram reći, zadržali smo nekakve nazovi stare tradicionalne 

manifestacije, nešto se novo dogodilo, sve novo pozdravljamo, slažem se s time, ali na neki 

stvari bi ipak trebalo obratiti pozornost, da se takvi propusti u budućnosti ne dogode. 

 

Zvonko Barišić 

- dao je dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca i Ivane 

Bagarić. 

 

Igor Uranjek 

- ja bi se osvrnuo na ovaj dio što je predsjednik rekao oko plesa na pozornici, vrlo vjerojatno 

smo čuli isti broj, možda čak više pozitivnih nego negativnih komentara, naravno ljudima se 

sviđa, nekom ne, ideja je zapravo bila na primjedbe za prijašnje prolaze, kada ljudi plešu na 

onom raskrižju, puno manji broj ljudi vidi taj kratki dio, naravno da ih može vidjeti u defileju,  

ovako na pozornici, naravno samo što ljudi očigledno nisu to odmah rekli ili znali, puno veći 

broj ljudi vidi na pozornici da oni svoje otplešu. Isto tako u dogovoru prema nekim željama i 

voditeljima KUD-ova na pozornicu je onda moguće staviti i ozvučenje, da se ipak čuje što oni 

i otpjevaju, tako da je to bila nekakva sredina između nekih želja i mogućnosti.  

 

Vitomir Matoković 

- kada su u pitanju ovako značajne manifestacije kao što je naša, i ovo što je tajnik rekao 

posječenost, možda bi trebao taj turistički menadžment razmišljati, kada su takve nekakve 

bitne manifestacije, usporedbu sa našim susjednim gradovima i općinama, da se često puta 

preklapaju neke manifestacije, da se to dogovori, da se ne podudaraju, jer dosta ljudi ode na 

različite manifestacije, a ovdje imamo brand našeg Ljeta Valpovačko, a to košta, sve to košta, 

ali da ubuduće to na takav način rješavamo, to bi trebalo tempirati da bude, ako je ovo 

udarno jer to je brand naš, da i onda dođe sa strane više gostiju. 

 

Zvonko Barišić 

- mi se uvijek dogovaramo sa nama najbližom i najznačajnijom kulturnom manifestacijom 

Đakovački vezovi, to je već 50 godina, oni su prvi tjedan u srpnju mjesecu, a mi smo zadnji 

tjedan u lipnju mjesecu, i toga se držimo. Da li sada jedna manifestacija kao Ljeto  
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valpovačko koja ima 50-to godišnju tradiciju se treba prilagođavati nekoj manjoj 

manifestaciji ili obratno, mi često ni ne znamo kada su ove manje manifestacije, jer mi 

nekoliko mjeseci unaprijed dogovaramo sve za Ljeto valpovačko, a ove manje manifestacije 

okolo se u roku mjesec dana dogovore, organiziraju, sada je izbor onoga tko želi što vidjeti i 

pogledati. Ja osobno mislim da je ovo tradicija koja ima 50 godina, da je to puno, i da mi naš 

termin ne trebamo mijenjati, neka drugi imaju malo više sluha za jednu takvu manifestaciju 

kao što je Ljeto Valpovačko, ako se mi možemo od početka dogovarati sa jednim Đakovačkim 

vezovima koji su nacionalni brand, pa zašto ne bi netko drugi sa nama mogao dogovoriti, mi 

nikada nismo koliko je meni poznato bili isključivi, da nismo sjeli za stol i pokušali razriješiti 

ovakve probleme. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

        IZBORIMA ZA ČLANOVE VIJEĆA MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU  

       GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Jozo Bogdanović i Dejan 

Pisačić. 

 

Jozo Bogdanović 

- imam jedno pitanje, kakav je pravni status te inicijative, da se napravi ova promjena u 

pogledu pristupa VMO, bilo je rečeno, da će se konzultirati Ministarstvo uprave i ostala 

ministarstva, da li je ta inicijativa utemeljena na zakonu, da li mi možemo tu zamjenu VMO sa 

povjerenicima napraviti, bez nekih posljedica? 

 

Dejan Pisačić 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, prema zakonu VMO kao mjesna uprava i 

samouprava postoji ili ne postoji, nema nešto između, budući da mi odluku o ukidanju VMO 

nismo donijeli, onda smo morali ići u ovaj prijedlog izmjena odluke zbog novoga zakona, a 

onda slijedeća odluka na jednom od slijedećih ili na slijedećem Gradskom vijeću može biti da 

se raspisuju izbori tada i tada ili da se VMO ukida. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG JAVNOG POZIVA ZA PREDLAGANJE KANDIDATA ZA 

        IZBOR ČLANOVA I ZAMJENIKA ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA 

        VALPOVA 

 

 Željko Varžić – Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 3. sjednici, održanoj 09. 

listopada 2018. godine razmatrala predmetni prijedlog, usvojila ga jednoglasno (3 glasa 

ZA),  te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 9. PRIJEDLOZI: 

 A) ODLUKE O UKLJUČENJU GRADA VALPOVA U PROGRAM IZGRADNJE 

     STANOVA PO PROGRAMU  DRUŠTVENO POTICANE STANOGRADNJE 

      - POS, 

 B) ODLUKE O UVJETIMA, MJERILIMA I POSTUPKU ZA ODREĐIVANJE 

        REDA PRVENSTVA ZA KUPNJU STANOVA PO PROGRAMU  

       DRUŠTVENO POTICANE STANOGRADNJE NA PODRUČJU GRADA  

       VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Zdravko 

Ćorić, Dejan Pisačić i Marko Vuksanić.  

 

Dubravko Kučinac 

- ja bih molio pročelnika, ako ima informaciju, da nam kaže, da li su neki od susjednih 

gradova, odnosno od 7 gradova naše županije, da li su donijeli to, da li imate tu informaciju. 

Da li to obvezuje onda Grad svakako da ide u darovanje tog zemljišta, odnosno u izgradnju 

tih stanova ili samo u slučaju ukoliko se pojavi dovoljan broj zainteresiranih. Da li imamo 

viziju koliko bi to stanova trebalo biti? Treba se izaći u susret. 

 

Dejan Pisačić 

- imam dva pitanja za pročelnika, zanima me, ako mi sada tu odluku donesemo koju danas 

donosimo na Gradskom vijeću, kada mi možemo očekivati da će se ti stanovi biti gotovi, ako 

ju donesemo danas, i zanima me kada bi taj stan bio gotov da smo tu odluku donijeli prije dva 

tjedna? 

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca, imam informaciju samo za Grad Belišće, 

da je već u fazi provedbe postupka javnog poziva, i da je poziv otvoren do 15. listopada 2018. 

godine. U razgovoru za zamjenikom direktora Agencije za pravni promet i posredovanje 

nekretninama njihov je stav, da mora biti najmanje dvostruko zainteresiranih od planiranog 

broja stanova, tek u tom slučaju idemo u provedbu tog postupka, ali tek onda se odlučuje o 

tome, da li će Grad darovati to zemljište, da li će Grad izgraditi infrastrukturu i platiti 

priključke ili će  samo jedan dio platiti, znači ili cijeli trošak ili samo djelomično trošak. Naš 

prijedlog je da sada idemo sa jednom zgradom. 

- odgovor na pitanja predsjednika Gradskog vijeća Dejana Pisačića, želio bi naglasiti, da s 

ovim odlukama koje mi danas donosimo, nije zagarantirano da ćemo ići u izgradnju stanova, 

na ovaj način raspisujemo javni poziv, uz dokumente vezano za raspisivanje kako bi vidjeli 

kolika je uopće zainteresiranost. Nakon toga ćemo vidjeti da li Agencija za pravni promet 

smatra da ima dovoljno tih osoba kada podnesu zahtjeve, oni na taj način ne potpisuju 

nikakav predugovor ili predsporazum da oni u to moraju uči, iz tog razloga je bitno da imamo 

najmanje dvostruko zainteresiranih od broja stanova, vrlo vjerojatno će netko sa te konačne 

liste otpasti, ili će se promijeniti neki uvjeti gdje oni neće moći biti. Realno, ukoliko mi sada 

donesemo te odluke, mi ćemo gledati da odmah početkom 11 mjeseca, možda čak i prije 

raspišemo javni poziv, i prema nekakvoj mojoj procjeni sredinom 2020. ili krajem stanovi bi 

trebali biti izgrađeni ukoliko to sve bude išlo onim normalnim tijekom kao što se mi nadamo 

da će ići, da će biti svakako zainteresiranih. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili  prijedloge: 
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 a) Odluke o uključenju Grada Valpova u Program izgradnje stanova po Programu 

      društveno poticane stanogradnje - POS, 

     jednoglasno (14 glasova ZA),  

 b) Odluke o uvjetima, mjerilima i postupku za određivanje reda prvenstva za kupnju 

      stanova po Programu društveno poticane stanogradnje na području Grada 

      Valpova, 

     jednoglasno (14 glasova ZA). 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOZI: 

   A) PROGRAMA POTPORA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU GRADA 

         VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2018.-2020 GODINE, 

   B) ODLUKE O POTPORAMA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU GRADA 

         VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2018.-2020. GODINE, 

   

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 25. 

rujna 2018. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojilo ih (3 glasa ZA, 1 glas 

PROTIV),  te predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Zdravko Ćorić, Miroslav Šmit, 

Marko Vuksanić, i Oliver Vazdar. 

 

Zdravko Ćorić 

- što se tiče ovog plana i programa, on ima svojih vrijednosti, kvaliteta ali i nedostataka, 

jedan od glavnih nedostataka je kako sada, tako i u prošlim vremenima bio, da nismo točno 

znali koliko sredstava imamo u svakom momentu koji su strogo namjenski, da se utroše za 

poboljšanje poljoprivredne proizvodnje, da bi se ta situacija promijenila. Predlažem da se 

otvori zaseban račun, da strogo namjenska ta sredstva sjedaju na taj račun, pa da u svakom 

momentu znamo koliko smo utrošili, koliko nam je ostalo, s obzirom da smo prošlih godina 

imali konstantno problema, sredstva su se od poljoprivrede ulagala u nekakve programe koji 

nisu opravdavali, s ovim bi se promijenila situacija, cjelokupan iznos koji je strogo namjenski 

da dođe malim proizvođačima, OPG-ovima, oni su bitni, velike nećemo poticati, to i država 

treba oko toga jednom rasčistiti, Iznos od ove godine, ukoliko ga ne budemo uspjeli 

cjelokupnoga potrošiti, prebaciti ga na sljedeću godinu, pa ga onda kompletnog utrošiti, s 

obzirom da je već kraj godine i da su planovi o sjetvama već prošli, teško će se 

poljoprivrednici odlučiti možda na nekakvo javljanje jer je gotova vegetacijska godina, ali 

sredstva svakako možemo sljedeće godine planirati i zato je bitan ovaj račun, da se sredi 

jednom stanje, da znamo iz financijskih evidencija koliko je utrošeno, koliko nam je na 

raspolaganju, i onda oformiti jedan odbor koji će napraviti plan i program u čega ćemo ta 

sredstva potrošiti. 

 

Miroslav Šmit  

- baš je šteta što malo kasnije idemo s tim programom, ali šta je tu je, imam prijedlog, zar ne 

bi mogli s obzirom da je 2018. gotova, da kažemo, da taj program  neće ići od 1. siječnja 

2018. nego 2019. godine i da ga protegnemo onda na 2021. godinu, i onda smo riješili 

problem, ako to može, ako ne, nikom ništa?   

 

Marko Vuksanić 

- ja se slažem apsolutno s gosp. Varžićem i gosp. Ćorićem, sredstva koja su ostvarena od 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH ona su strogo namjenska, i ona se  

moraju iskoristiti za one namjene koje su propisane Zakonom. Zato svake godine donosimo  
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naš program korištenja sredstava, jer se ona dijele na način, da od ukupnog iznosa sredstava 

koji su ostvareni od prodaje, zakupa, koncesije, jedinica lokalne samouprave ima 65%, 25% 

su sredstva države, preostalih 15% jedinice regionalne samouprave, ta sredstva su strogo 

namjenska, i ukoliko se ona ne potroše ove godine, kada mi budemo raspisali javni poziv, ona 

će se prenijeti u sljedeću godinu, ukoliko se ni u sljedećoj godini ona ne budu potrošila u 

100% iznosu, ona se prenose samo dalje. Slažem se, da mi moramo imati za ta sredstva jedan 

poseban račun, razgovarao sam s pročelnikom Službe za financije i proračun o tome, jer to su 

namjenska sredstva, i ona ne mogu biti potrošena na bilo što drugo, jer mi sukladno novom 

Zakonu o poljoprivrednom zemljištu koji je stupio na snagu u svibnju mjesecu ove godine, do 

31. ožujka moramo podnijeti Gradskom vijeću izvješće o utrošku sredstava poljoprivrednog 

programa za proteklo obračunsko razdoblje. 

- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, mi smo stavili da Program ide od 01. siječnja 

2018. godine, da su prihvatljivi troškovi od 1. siječnja 2018. godine, jer kada poljoprivrednici 

nama podnose zahtjev, mi odobravamo sredstva na temelju plaćenih računa, tako da oni 

troškovi koji su nastali u 2018. godini su nama prihvatljivi, a do 2020. godine mi moramo ići 

zato što nakon 2020. godine ide nova financijska omotnica i morat ćemo raditi novi program. 

 

Oliver Vazdar 

- vezano za otvaranje ovog računa, tehnički je moguće otvoriti još jedan račun, podračun 

Grada, sada jedino moramo vidjeti kakva su tehnička rješenja što se tiče prebacivanja tih 

sredstava, da ona uvijek budu na tom računu i da se s tog računa troši za poljoprivredni 

program, tako da ćemo ispitat te mogućnosti, i za iduću sjednicu Gradskog vijeća ćemo vas 

izvijestiti kakva je situacija oko toga. 

 

Zdravko Ćorić 

- prihvatit ću ovakav prijedlog, sa nadopunom, da se otvori račun, i da se kompletna sredstva, 

a ne 300.000 kn kao što je u planu i programu za sljedeću godinu 2019. i 2020. utroši u 

poljoprivredu.    

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili  prijedloge: 

a) Programa potpora u poljoprivredi na području Grada Valpova za razdoblje  

    od 2018.-2020 godine, 

    jednoglasno (14 glasova ZA),  

b) Odluke o potporama u poljoprivredi na području Grada Valpova za razdoblje 

    od 2018.-2020. godine, 

         jednoglasno (14 glasova ZA).  

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O IZRADI IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG 

          PLANA UREĐENJA POSLOVNO-STAMBENE ZONE U ULICI JOSIPA 

          JURJA STROSSMAYERA U VALPOVU 

 

Dragica Sopek – ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Zdravko Ćorić.  

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Zvonko Barišić 

- samo jedno obrazloženje, vi ste dobili materijal kojim je pokrenut postupak za imenovanje 

sudaca porotnika, sudaca porotnika Općinskog suda u Osijeku i sudaca porotnika za mladež 

Općinskog suda i županijskog suda. Vodite računa, unutra imate sve kriterije koga čete 

predložiti. Tamo gdje se sudi u vijećima, ako predložite nekog, poštujte kriterije koji su unutra 

i da ta osoba može doći, pogotovo što se rijetko koji slučaj riješi na jednom ročištu, pa da ne 

bi odugovlačili sudske postupke, najčešće na žalost to su u pravilu umirovljenici koji su u 

prijepodnevnim satima slobodni, nova sjednica bi trebalo biti do kraja mjeseca, pa ćemo to 

riješiti za sljedeću sjednicu ako ima., mi smo jedni od ovlaštenih predlagatelja, županijska 

skupština ima suce porotnike. 

 

Igor Uranjek 

- imam jedno pitanje i jedan prijedlog, ako tajnik ili netko drugi može odgovoriti, zanima me, 

da li postoji nekakva mogućnost uvođenja neke vrste sankcija za naglašavam „neopravdano 

odsutne“ vijećnike na Gradskom vijeću, da se razmisli o tome, jer ima pojedinaca koji odrade 

samo svoju promociju i uopće ne sudjeluju u radu Gradskog vijeća. Prijedlog je, pošto ovdje 

veliku većinu ljudi naravno poznajemo, ali kažem da je sve veći interes za sjednice Gradskog 

vijeća, da se razmisli možda o tome, da se na ulazu identificiraju ljudi koji dolaze, odnosno 

da imamo zapisnik ljudi koji dolaze pratiti sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, govorim 

o ljudima koji nisu vijećnici, koji nisu predstavnici medija, pročelnici, imali smo prilike vidjeti 

na zadnjoj sjednici dvoje nepoznatih ljudi, ali da jednostavno imamo nekakav uvid tko prati 

naše sjednice i da postoji zapisano tko je tu. Slažem se da je sjednica javna i treba biti javna, 

kažem pozdravljam interes, nego govorim samo zašto se ne bi evidentiralo tko je sve prisutan 

na sjednici, ne mislim ništa negativno nego pozitivno. 

 

Zvonko Barišić 

- Poslovnikom se sve može riješiti, daje pojašnjenje.  

 

Dubravko Kučinac 

- pozdravljam interes javnosti za naše sjednice, ali mislim da nemamo mogućnosti pravno 

identificirati identitet ljudi. Imam dva pitanja, prvo je, da li nam možete reći gdje je 

gradonačelnik danas, ako ne možete, ne morate. Drugo pitanje, odnosno što bi želio javnost 

na neki način opet upozoriti, kao što sam više puta za kašnjenje Fasep programa upozoravao, 

mislim da nam se nitko nije javio na natječaj za direktora našega komunalnog poduzeća 

Dvorac, ako sam u krivu, ispravite me, također mislim da kasnimo sa rebalansom Proračuna, 

onda će obit biti, hajmo dići neki kredit, jer nećemo stići neke projekte pripremiti, rebalans 

nam kasni, priprema rebalansa kasni, to isto mislim da je vrlo bitno da javnost zna, i onda će 

biti ako se ne dignu ruke za dizanje nekog kredita, reći će da mi nismo za razvoj Grada, mi 

smo baš za razvoj Grada ali da se na vrijeme pripremi određene stvari, da se nominira 

dokumentacija i sve, tako da bi se ta sredstva mogla i na drugi način privući za te projekte za 

koje apliciramo, a ne dizati kredite za njih, imao sam potrebu apelirati, da se malo ubrza sa 

tim rebalansom, jer opet će biti drži ne daj, vrlo brzo će kraj godine. 

 

Zdravko Ćorić 

- večeras nema izvjestitelja za Ljeto Valpovačko i nitko nije izvjestitelja opravdao, on treba 

ipak dati nekakve odgovore, nema ni svoju zamjenu, do sada je bila praksa i to je ustaljeno, 

odgovore daje isključivo gradonačelnik i njegovi izvjestitelji po pojedinim točkama, kada on 

daje ovlasti, a u slučaju kada nema izvjestitelja, nema gradonačelnika, ja se pitam kako onda 

može dati netko od nas bilo tko od vijećnika, zamjenika gradonačelnika, ili predsjednika 
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Gradskog vijeća, to nije u redu, ubuduće da se ta praksa poštuje, zna se kakav je ustroj i da 

ne dođemo više u takvu situaciju da moramo oko toga izlaziti van. 

 

Igor Uranjek 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca, gradonačelnik je na službenom putu, a što 

se tiče Dvorca imate krive informacije, mislim da su stigle 3 ili 4 prijave za direktora Dvorca. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, tajnik Grada je umjesto izvjestitelja izvijestio 

što se tiče Ljeta Valpovačkog, on je ravnatelj Ustanove, tako da naravno on ima pravo 

izvijestiti. 

 

Ana Brajnović 

- što se tiče izostanka gradonačelnika, vi i sami znate da prisutnost ili odsutnost 

gradonačelnika na točkama na kojima je potrebna većina vijećnika nije nužna, aktualni sat je 

prošao, sjednica je da gradski vijećnici glasaju, odnosno ne glasaju, daju svoje prijedloge i 

pitanja, ova sjednica Gradskog vijeća bi bila ugrožena da nisu gradski vijećnici došli, a ne 

gradonačelnik. 

 

 

.......... 

 

Budući da se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 18,30 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


